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During the expeditions undertaken by the Fisheries Institute in the western Mediterranean Sea from 1957 to 1961, a
hundred or so trawls were done off the northern coast, from Catalonia to Corsica, and some sixty trawls were carried
out off the coasts of North Africa.Figures 1 and 2 show on the y-axis the depths in metres indicating the bathymetric
zones that were trawled. The indications noted on the x-axis diagrammatically localise the geographic regions of the
trawls. The recent work of C. Maurin (1962) provides more details.To date, a total 158 fishes have been captured in the
western Mediterranean. Their frequency, abundance and bathymetric and geographic distribution were established with
precision. We will only describe here some twenty of the fishes, due either to their rarity or to some particularity
observed in their distribution. For many of these species, we will just mention their particularities., Au cours des
campagnes entreprises par l'Institut des Pèches dans le bassin occidental méditerranéen. de 1957 à 1961. une
centaine de chalutages furent exécutés au large des côtes septentrionales (de la Catalogne à la Corse) et une

soixantaine au large des côtes d'Afrique du Nord. Les figures 1 et 2 présentant en ordonnée les profondeurs en mètres permettent de vérifier les
zones bathymétriques qui furent chalutées; ].es indications portées en abscisse situent schématiquement les régions géographiques de ces
chalutages. Pour plus de détails, on pourra se reporter au travail récent de C. MAURIN (1962 ). Actuellement, l'inventaire des poissons capturés
dans le bassin occidental s'élève à 158 espèces. Leur fréquence, leur abondance, leur répartition bathymétrique et géographique ont été
établies avec précision. Il ne sera question ici que d'une vingtaine d'entre elles, choisies, soit à cause de leur plus ou moins grande rareté, soit
en raison de quelque particularité observée dans leur répartition, Pour beaucoup de ces espèces, nous nous limiterons à signaler ces
particularités. [OCR NON CONTRÔLE]
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